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Uprzejmie informuję, że na L sesji Rady Miejskiej 24 czerwca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Barbara 

Koprowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosiła o zsynchronizowanie rozkładów jazdy autobusów dojeżdżających w okolice 

dworca PKP (np. linia 34, 9 i 1) z godzinami odjazdów i przyjazdów pociągów. Zwróciła 

również uwagę, że wiele osób dojeżdża autobusem w kierunku Mościc i pasażerowie 

jadący autobusem linii 34 przybywając w okolice szpitala nie mają możliwości, 

aby sprawnie przesiąść się do autobusów linii 9 lub 1. Czy będzie ten tryb 
przesiadkowy? Zdania mieszkańców są bardzo podzielone na ten temat. Będzie trzeba, 
myślę, że przeprowadzić jakąś debatę i spotkanie z nimi jeżeli chcemy ich do tego 
sposobu przekonać, a obawiają się kosztów, że trzeba będzie podwójne bilety po prostu 
płacić. 

2) Poprosiła o informację, czy zostaną wprowadzone zmiany w zakresie planowanej liczby 

oddziałów w poszczególnych tarnowskich szkołach ponadpodstawowych.  

3) Zwróciła się z prośbą o udzielnie szczegółowych informacji dotyczących tego, 

kto z ramienia Miasta odpowiada za wykaszanie traw, podziału Miasta na rejony 

i częstotliwości wykaszania traw na poszczególnych rejonach (zgodnie z zawartymi 

w tym zakresie umowami z wykonawcami). Dodała, że udzielona informacja usprawni 

kontakt z podmiotami odpowiedzialnymi i zgłaszanie konieczności podjęcia interwencji. 

Poinformowała, że w Mieście są miejsca, gdzie trawa rosnąca przy chodnikach 

jest bardzo wysoka (radna dysponuje dokumentacją fotograficzną).  
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